	使 用 康 樂 及 文 化 事 務 署 硬 地 球 場 申 請 表
	內部使用 For Official Use Only

	APPLICATION FOR USE OF LCSD HARD-SURFACE PITCH
	編號:

Serial No.
	
	


	備註 :
(一)
申請表應交各場地所屬的康樂及文化事務署分區辦事處/公園辦事處。


(二)
在遞交申請表時，請連同貼上郵票之回郵信封一併送上。


(三)
每張申請表只限申請使用一項設施。
NOTE :
1. 
Application form should be submitted to the respective LCSD district/park office.



2. 
Please enclose a stamped self-addressed envelope with this application form.



3. 
Please use separate form for booking each type of facility.


	
I )
申 請 人 資 料 PARTICULARS OF APPLICANT


申請人姓名  Name of applicant






   身份証明文件號碼















   Identity Document No.


______________________________





_______________________
















  聯絡電話  Contact Tel.
















_______________________



地址  Address



___________________________________________________________________________



	
II )
申 請 資 料 DETAILS OF APPLICATION



場地 :












場地編號 :


Venue :

________________________________________
Pitch No. :__________



倘申請獲批准，本人願意遵守有關硬地球場租用條例的規定。如有任何人士因本人或本人授權的人士使用該球場時疏忽失當，而蒙受財物損失或引致身體損傷，致該等人士向康樂及文化事務署提訴出訟或賠償，本人願意負起一切責任。


If this application is approved, I undertake to observe the terms and conditions of hire relating to hard-surface pitches. I also agree to indemnify the Leisure and Cultural Services Department against all actions, claims and demands by any person who suffers or sustains any loss, damage or injury arising out of or a result of the use of the said pitch by me or any person so authorized by me due to the negligence on my part or on the part of such authorized persons.



日期:








簽 署 :



Date :
_________________



Signature :
​________________________




你所提供的資料只用作處理租訂康樂及文化事務署轄下的硬地球場之用  你如欲更改或查詢所提供的個人資料，請與有關訂場處聯絡。
.

The information provided on this form will be used for application for booking of Leisure and Cultural Services Department hard-surface pitches. For correction of or access to the personal data thus provided, please contact respective booking offices.

.


* 請刪去不適用者
Delete as inappropriate

月 份 Month





預訂日期  Applied Date





預訂時間Applied Time























設施類別*    :  �
足 球�
/�
藍 球�
/�
排 球�
/�
其他�
�
(請註明)�
�
Type of Facility*: �
Football�
/�
Basketball�
/�
Volleyball�
/�
Others�
�
(Please Specify)�
�









